
OBEC BUNKOVCE, 072 44 Bunkovce 103

Zápisnica
z riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva

zo dňa 08. apríla 2022

Prítomní:  starosta, poslanci a pracovníčka OcÚ – podľa priloženej prezenčnej listiny

Neprítomní:  ospravedlnení – 2 
                      neospravedlnení – 0 

Overovatelia zápisnice:  Marta Danková Dziaková, Viliam Cihovič

Zapisovateľ:  Mgr. Jarmila Lucovičová

Program:

1. Otvorenie zasadnutia a schválenie programu
2. Určenie overovateľov zápisnice a zapisovateľa
3. Kontrola plnenia uznesenia z predchádzajúceho zasadnutia
4. Prezentácia  spoločnosti  Lekos,  s.r.o.  a  ponuka  spolupráce  s  obcou  (inštalácia  optického

káblu do obce)
5. Rekonštrukcia strechy na bytovom dome a jej spolufinancovanie vlastníkmi bytov
6. Správa o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra 
7. Bunkovce – výstavba miestnych chodníkov, stav príprav
8. Diskusia a rôzne
9. Záver

 



Priebeh rokovania:

1.
Riadne zasadnutie Obecného zastupiteľstva otvoril a viedol starosta obce Václav Ličko. Privítal
všetkých prítomných poslancov i pracovníčku OcÚ a konštatoval, že zastupiteľstvo je uznášania
schopné.  Zo  zasadnutia  bol  zo  zdravotných  dôvodov  ospravedlnený Štefan  Ovad,  z  rodinných
dôvodov Ing.  Roman Ragan a hlavný kontrolór  Ing.  Roman Oklamčák.  Následne boli  poslanci
oboznámený s programom, ktorý jednohlasne schválili. 
Banom, Cihovič, Danková Dziaková – za 

2.
Za overovateľov  zápisnice  boli  určení  poslanci  Marta Danková Dziaková a  Viliam Cihovič,  za
zapisovateľa pracovníčka OcÚ Mgr. Jarmila Lucovičová.

3.
V  tomto  bode  vykonali  poslanci  kontrolu  plnenia  uznesení  z  predchádzajúceho  zasadnutia  a
konštatovali, že všetky body uznesení boli splnené, resp. sa plnia.
 
4.
Spoločnosť  Lekos,  s.r.o.,  ktorá  poskytuje  elektronické  komunikačné  služby  (internet,  televíziu,
telefonovanie) navrhuje obci spoluprácu a ponúka inštaláciu optického káblu do obce, na základe
čoho by tieto služby občania mohli prijímať. Zavedenie optického káblu by predstavovalo pre obec
investíciu vo výške 5 000,- €. Návrh tejto spolupráce mal prísť odprezentovať konateľ spoločnosti
p.  Lašanda,  ale  nakoľko  na  zasadnutí  OcZ  neboli  prítomní  všetci  poslanci  presunula  sa  jeho
prezentácia na budúce zasadnutie a preto informáciu o spolupráci pretlmočil starosta obce.  

5.
Obec je vlastníkom jedného bytu v štvorbytovom dome súp. č. 102. Bytový dom bol postavený pred
40-45 timi rokmi a v súčasnosti si vyžaduje rekonštrukciu. Najvážnejším problémom je zatekajúca
strecha, ktorú je  potrebné akútne  opraviť.  Ostatní  vlastníci  bytov sa dohodli  na jej  komplexnej
oprave  v  celkovej  sume  cca  5  400,-  €.  Obec,  ako  vlastník  jedného  z  bytov  by  mala  prispieť
štvrtinovým podielom, t. j. vo výške cca 1 350,- €. Príspevok na rekonštrukciu strechy bytového
domu v uvedenej výške poslanci jednohlasne schválili.
Banom, Cihovič, Danková Dziaková – za 

6.
Hlavný kontrolór obce Ing. R. Oklamčák predložil Správu o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra
obce Bunkovce za rok 2021. Nakoľko sa z rodinných dôvodov nemohol zúčastniť zasadnutia správu
predložil starosta obce. Poslanci správu prerokovali a následne jednohlasne schválili.
Banom, Cihovič, Danková Dziaková – za 

7.
Starosta obce informoval poslancov o stave príprav realizácie výstavby chodníkov v obci z hľadiska
príprav  podania  žiadosti  o  NFP,  projektovej  dokumentácie  a  ostatných  potrebných
administratívnych úkonov. 

8.
V rôznom poslanci  súhlasili  a udelili  slovo hosťovi zasadnutia  p.  M. Ladičovi, ktorý sa pýtal  i
vzniesol pripomienky, na ktoré mu následne starosta a poslanci odpovedali:
  

– kde sa občan obce môže dozvedieť o konaní zasadnutia OcZ
odpoveď: na úradnej tabuli obce 



– prečo nie je na web stránke obce kalendár vývozu odpadov
odpoveď: je, už niekoľko rokov

– čo s kosením rigolov pred rodinnými domami kde nikto nebýva
odpoveď: ak tu nebývajú žiadny rodinní príslušníci, tak obec rigoly kosí

– podľa neho nesprávny spôsob doručovania dokladov o platení daní a poplatkov
odpoveď: rozhodnutie o daniach a o miestnom poplatku sa doručuje v zmysle zákona

– nie je dobré počuť hlásenie v obecnom rozhlase
odpoveď: snažíme sa, aby obecný rozhlas fungoval správne, ďakujeme za pripomienku

– vypaľovanie – znečisťovanie ovzdušia, prečo obec vypaľuje
odpoveď: zákon dovoľuje možnosť vypaľovania, ale len v istom období, za mimoriadnych
opatrení a v obmedzenej forme. Obec sa snaží nevypaľovať, resp. obmedzovať vypaľovanie
v maximálne možnej miere. 

9.
Na záver zasadnutia starosta poďakoval všetkým prítomným za účasť a ukončil riadne zasadnutie
Obecného zastupiteľstva. 

V Bunkovciach 08. apríla 2022

Zapisovateľ:  Mgr. Jarmila Lucovičová

                                                                                                   Václav   L i č k o 
                                                                                                          starosta

Overovatelia:  Marta Danková Dziaková

                        Viliam Cihovič


